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CONSILIUL LOCAL 

 
 
 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat azi  29.09.2023 în şedinţa ordinară a Consiliului local al 

comunei Cacica, judeţul Suceava, din luna septembrie – anul 2023 
 
Doamna Georgeta-Graţiela Volanschi, secretar general al comunei Cacica, informează consilierii locali că, în baza Dispoziţiei primarului nr. 

145 din 22.09.2023, a fost convocat consiliul local pentru a se desfăşura şedinţa ordinară din luna septembrie 2023, constatând totodată şi prezenţa a 
13 consilieri locali, din totalul de 13 convocaţi. La şedinţă participă şi cei doi delegaţi săteşti convocaţi. 

Şedinţa fiind legal constituită se încep lucrările.  
Dl consilier Chachula Francizc-Ioan, președintele de ședință, constatând prezenţa celor 13 consilieri locali, a delegaţilor săteşti, declară 

şedinţa deschisă şi dă cuvântul dlui primar pentru a prezenta ordinea de zi, iniţiatorul tuturor proiectelor. 
Dl primar dă citire ordinii de zi, după cum urmează: 

1. Aprobarea procesului – verbal întocmit în şedinţa extraordinară, convocată de îndată, a Consiliului Local Cacica din data de 25 septembrie 2023. 
2. Proiect de hotărâre nr. 6812 din 18.08.2023 privind alegerea președintelui de ședință pentru lunile octombrie, noiembrie și decembrie - 2023.  

Iniţiator –primar,  Petru Todosi 
3. Proiect de hotărâre nr. 7651 din 13.09.2023 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local al comunei Cacica în Consiliul de administrație al 
Școlii Gimnaziale Pârteștii de Sus, comuna Cacica, judeţul Suceava. 

Iniţiator –primar,  Petru Todosi 
4. Proiect de hotărâre nr. 7649 din 13.09.2023 privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al comunei Cacica în Comisia pentru evaluarea şi 
asigurarea calităţii educaţiei şi Comisia pentru prevenirea şi eliminarea violenţei, a faptelor de corupţie şi discriminării în mediul şcolar şi promovarea 
interculturalităţii. 

Iniţiator –primar,  Petru Todosi 
5. Proiect de hotărâre nr. 7774 din 19.09.2023 privind deplasarea unei delegații din Comuna Cacica în Districtul Rybnik, Polonia. 

Iniţiator –primar,  Petru Todosi 
6. Diverse. 

Dl președinte de ședință propune ca votul să fie deschis și să se desfășoare prin ridicarea mâinii, propunere cu care toți consilierii locali sunt 
de acord.  

Tot dl preşedinte de şedinţă întreabă dacă sunt propuneri sau discuţii cu privire la ordinea de zi. 
Dna secretar general informează consiliul local despre prevederilor art. 228 din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare. 
Dl preşedinte de şedinţă, constată că nu există situaţii de incompatibilitate sau conflict de interese ale consilierilor locali şi nici solicitări sau 

obiecţiuni cu privire la ordinea de zi şi supune spre aprobare ordinea de zi, în forma prezentată de dl primar. 
Din totalul de 13 consilieri prezenţi, au votat pentru 13, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
1. Întrucât, procesul-verbal întocmit în şedinţa extraordinară, convocată de îndată, a Consiliului Local Cacica din data de 25 septembrie 2023, 

a fost pus la dispoziţia consilierilor locali, pentru a fi studiat înainte de începerea şedinţei, preşedintele de şedinţă, constatând că nu sunt obiecţiuni cu 
privire la acesta, îl supune spre aprobare consiliului local, aprobându-se în unanimitate de voturi. 

Din totalul de 13 consilieri prezenţi, au votat pentru 13, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
2. Dl președinte de ședință solicită să se dezbată Proiectul de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru lunile octombrie, 

noiembrie și decembrie - 2023. 
Dl primar prezintă Referatul de aprobare, iar dna secretar general, Raportul de specialitate. 
Dl președinte de ședință solicită domnilor consilieri să vină cu propuneri. 
Dl consilier Finiș Ioan propune ca preşedinte de şedinţă pe dl consilier Crețu Constantin. 
Dl președinte de ședință întrebă dacă sunt şi alte propuneri. 
Nefiind alte propuneri, se supune spre aprobare consiliului local ca dl consilier Crețu Constantin să fie preşedinte de şedinţă pentru 

următoarele 3 luni consecutive, respectiv lunile: octombrie, noiembrie și decembrie - 2023. 
Se aprobă în unanimitate de voturi. 
Din totalul de 13 consilieri prezenţi, au votat pentru 13, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
3. La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă, se dezbate Proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al 

comunei Cacica în Consiliul de Administrație al Școlii Gimnaziale Pârteștii de Sus, comuna Cacica,  judeţul Suceava. 
Din nou dl primar prezintă Referatul de aprobare, iar dna secretar general, Raportul de specialitate. 
Dl preşedinte de şedinţă solicită consilierilor locali să vină cu propuneri. 
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Dl consilier Boloca Constantin îl propune pe dl consilier Cojocar-Sahlean Marcel-Anton. 
Dl consilier Ciornei Dumitru o propune pe doamna consilier Olaru Magdalena. 
Dl consilier Cojocar-Sahlean Marcel-Anton îl propune pe dl consilier Chachula Francizc-Ioan. 
Dl preşedinte de şedinţă întreabă dacă mai sunt şi alte propuneri. 
Nemaifiind propuneri, dl preşedinte de şedinţă o invită pe dna secretar general să înscrie cele trei peroane nominalizate pe buletinele de vot 

și să distribuie buletinele de vot, întrucât exercitarea votului se face pe bază de buletine de vot, prin vot secret. 
 După efectuarea operaţiunii de votare, în calitate de preşedinte de şedinţă, dl Chachula Francizc-Ioan deschide urna şi stabileşte rezultatul 
votului. 

Dl consilier Cojocar-Sahlean Marcel-Anton a obținut un număr de 13 voturi ”DA” și 0 voturi ”NU” din totalul de 13 consilieri locali care au 
exercitat dreptul de vot. 

Dna consilier Olaru Magdalena a obținut un număr de 3 voturi ”DA” și 10 voturi ”NU„ din totalul de 13 consilieri locali care au exercitat dreptul 
de vot. 

Dl consilier Chachula Francizc-Ioan a obținut un număr de 10 voturi ”DA” și 3 voturi ”NU„ din totalul de 13 consilieri locali care au exercitat 
dreptul de vot. 
 Având în vedere rezultatul votului, domnul consilier Cojocar-Sahlean Marcel-Anton și dl consilier Chachula Francizc-Ioan sunt aleși pentru a 
face parte din Consiliul de administraţie al Şcolii Gimnaziale Pârteştii de Sus, în calitate de membri. 

 
4. Se trece la următorul punct al ordinii de zi, respectiv Proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al comunei 

Cacica în Comisia pentru evaluarea şi asigurarea calităţii educaţiei şi Comisia pentru prevenirea şi eliminarea violenţei, a faptelor de corupţie şi 
discriminării în mediul şcolar şi promovarea interculturalităţii. 

Dl primar prezintă Referatul de aprobare, iar dna secretar general, Raportul de specialitate. 
Dl preşedinte de şedinţă solicită consilierilor locali să vină cu propuneri pentru Comisia pentru evaluarea şi asigurarea calităţii educaţiei. 
Dl consilier Boloca Constantin propune ca din Comisia pentru evaluarea şi asigurarea calităţii educaţiei să facă parte doamna consilier Olaru 

Magdalena. 
Dl preşedinte de şedinţă întreabă dacă mai sunt şi alte propuneri. 
Nemaifiind propuneri, dl preşedinte de şedinţă o invită pe dna secretar general să distribuie buletinele de vot, întrucât exercitarea votului se 

face pe bază de buletine de vot, prin vot secret. 
 După efectuarea operaţiunii de votare, în calitate de preşedinte de şedinţă, dl Chachula Francizc-Ioan deschide urna şi stabileşte rezultatul 
votului. 

Dna consilier Olaru Magdalena a obținut un număr de 12 voturi ”DA” și 1 voturi ”NU” din totalul de 13 consilieri locali care au exercitat dreptul 
de vot. 

Având în vedere rezultatul votului, doamna consilier Olaru Magdalena este aleasă pentru a face parte din Comisia pentru evaluarea şi 
asigurarea calităţii educaţiei, în calitate de membru. 

Dl președinte de ședință solicită să se facă propuneri pentru Comisia pentru prevenirea şi eliminarea violenţei, a faptelor de corupţie şi 
discriminării în mediul şcolar şi promovarea interculturalităţii. 

Dl consilier Alexandrovici Silvestru îl propune pe dl consilier Sava Neculaie. 
Dl președinte de ședință întreabă dacă sunt și alte propuneri. 
Nemaifiind propuneri, dl preşedinte de şedinţă o invită pe dna secretar general să distribuie buletinele de vot, întrucât exercitarea votului se 

face pe bază de buletine de vot, prin vot secret. 
 După efectuarea operaţiunii de votare, în calitate de preşedinte de şedinţă, dl Chachula Francizc-Ioan deschide urna şi stabileşte rezultatul 
votului. 

Dl consilier Sava Neculaie a obținut un număr de 13 voturi ”DA” și 0 voturi ”NU” din totalul de 13 consilieri locali care au exercitat dreptul de 
vot. 
 Având în vedere rezultatul votului, domnul consilier Sava Neculaie este ales pentru a face parte din Comisia pentru prevenirea şi eliminarea 
violenţei, a faptelor de corupţie şi discriminării în mediul şcolar şi promovarea interculturalităţii, în calitate de membru. 

 
5. Se trece la dezbaterea Proiectului de hotărâre privind deplasarea unei delegații din Comuna Cacica în Districtul Rybnik, Polonia. 
Dl primar prezintă Referatul de aprobare, iar dna secretar general, Raportul de specialitate. 
Se dă cuvântul la dezbateri de către dl preşedinte de şedinţă. 
Întrucât nu sunt dezbateri sau discuţii, Proiectul de hotărâre privind deplasarea unei delegații din Comuna Cacica în Districtul Rybnik, 

Polonia, se aprobă în unanimitate de voturi, după ce dl preşedinte de şedinţă îl supune la vot. 
Din totalul de 13 consilieri prezenţi, au votat pentru 13, împotrivă 0 şi 0 s-au abţinut 
 
6. Dl președinte de ședință, dă cuvântul consilierilor locali să vină cu propuneri, discuții sau dezbateri, în cadrul punctului „Diverse” de pe 

ordinea de zi. 
Tot dumnealui spune că are două probleme de lămurit, și anume. 

1. În care stadiu se găsește, în acest moment, proiectul referitor la refacerea magaziei de la Școala Solonețu Nou. 
Dl primar spune că este autorizat pentru demolare, anul acesta vor reface doar magazia, restul lucrărilor în anul următor. 

2. În ce stadiu este proiectul privind dotările de la școli. 
Dl primar menționează că, pentru acest proiect consultanța ne-o asigură SDG-ul, tot firma de consultanță se va ocupa și de achiziție. 
Dl președinte de ședință spune că are cunoștință că se va utila un laborator de informatică, întrebând dacă se vor utila și alte laboratoare. 
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Dl primar spune că propunerile s-au făcut de către reprezentanții școlii, pentru că ei știu de ce au nevoie, proiectul are o valoare de 2 mil. lei, 
iar contractul de finanțare este semnat. 

Dl președinte de ședință întreabă dacă se va achiziționa și mobilier sau altceva. 
Dl primar menționează că acest proiect este pentru dotare de materiale și obiecte necesare, pentru reabilitare avem în derulare proiectul 

privind eficientizarea energetică. 
 Dl președinte de ședință dă cuvântul dlui consilier Crețu Constantin care întreabă dacă s-a găsit vreo soluție pentru magazinul din fața 

primăriei. 
 Dna secretar general spune că soluții ar fi: să se dezmembreze o parcelă, pe care ulterior să o închiriem, să ridicăm chioșcul sau să 

închirieze spațiu în curtea parohiei. 
Dl primar spune că ar mai fi o soluție, și anume, să trecem magazinul în domeniul public al comunei Cacica, iar ulterior să îl închiriem. 
Dl președinte de ședință spune că el personal nu este de acord cu faptul că există acest magazin în fața primăriei, menționând că nu a mai 

văzut la nici o primărie un magazin în curte. 
Dl viceprimar este de părere că ar trebui trecută clădirea în domeniul public, apoi scos la licitație pentru concesiune. 
Dl primar menționează că se consumă băuturi alcoolice și se lasă mizerie, mai mult decât atât, zona din jur devine toaletă. 
Dl viceprimar spune că ar trebui să se interzică băuturile alcoolice. 
Dl președinte de ședință întreabă dacă mai dorește cineva să ia cuvântul. 
Nemaifiind și alte probleme de dezbătut se închid lucrările şedinţei. 
Drept pentru care am încheiat prezentul proces–verbal. 
 
         Preşedinte de şedinţă,                                Secretar general al comunei Cacica, 
 
       Francizc-Ioan Chachula                                      Georgeta-Graţiela Volanschi 

 


